
Протокол № 2022/12 
засідання Правління 

Асоціації "ВЖБ Золоті Ключі"
смт. Слобожанське «23» грудня 2022 року

Загальна кількість членів Правління (за Протоколом Загальних Зборів співвласників Асоціації "ВЖБ 
Золоті Ключі" від 29.09.2019) - 9 (дев'ять) осіб.

Присутні члени правління:
(присутність підтверджується особистим підписом)

1. Ніколенко Михайло Олександрович

2. Дунін Олексій Ігорович

3. Панченко Геннадій Олександрович / /Му
4. Рибалка Віталій Іванович

5. Борисова Ніна Петрівна ........-

6. Василенко Олексій Валерійович
Ж

7. Доронін Євген Миколайович -

8. Соколова Ганна Вікторівна

9. Сухойван Олег Миколайович

На засіданні правління присутні члени Правління у кількості 7 (сім) осіб. У відповідності до 
пункту 15 розділу III Статуту Асоціації, Правління є правомочним та кількість присутніх є достатньою 
для прийняття рішень з порядку денного.

На засідання Правління запрошено керуючу справами Ляшенко А.В., заступника з технічних 
питань Степанова В.Л. та директора ТОВ «Титан-18» Суділовського М.І.

Після обговорення присутніми було вирішено визначити наступний порядок денний, за який 
усі проголосували одностайно:

Питання порядку денного:

1. Питання відеоспостереження.

ПИТАННЯ № 1
Питання відеоспостереження

1. Виступив директор ТОВ «Титан-18» Суділовський М.І., який наголосив про випадки 
суперечок між робітниками охорони на КПП1, КПП2 та мешканцями, гостями, будівельниками та 
іншими. З метою якісної організації роботи контрольно-пропускного пункту необхідно встановити 
відеокамери.

Виступив член правління Сухойван О.М., який наголосив, що дійсно є питання врегулювання 
конфліктних ситуацій.

Заслухали заступника з технічних питань Степанова В.Л., який доповів про те, що є питання 
контролю та збереження обладнання підвищувальної насосної станції по вулиці Киівська,17. 
Запропоновано встановити відеокамеру.

2. Виступив заступник з технічних питань Стегіанов В.Л., який доповів, що в технічному 
приміщенні біля дитячого майданчика зберігається генератор вартістю 260 тисяч гривень. Необхідно 
встановити дві камери відеоспостереження для забезпечення збереження майна.

Виступив член правління Соколова Г.В., що на даний зимовий час темніє рано біля 16 години. 
У зв'язку з переходом освітлення вулиць до комендантської години, виконання заходів 



світломаскування дійсно необхідно виконати заходи облаштування системи відеоспостереження.

Після обговорення порушені питання поставлені на голосування.
Голосували:

№ 
з/п ПІБ члена правління

Волевиявлення Підпис
за проти утримався

1. Борисова Ніна Петрівна +

2. Панченко Геннадій Олександрович +
г// /1,/Х /")

3. Рибалка Віталій Іванович + ——77—

4. Дунін Олексій Ігорович +

5. Доронін Євген Миколайович + і
6. Соколова Ганна Вікторівна + 1
7 Сухойван Олег Миколайович

Голосували:
«за» - 7 осіб
«проти» - 0 осіб
«утримався» - 0 осіб

Вирішили:
1. Виділити з фонду розвитку кошти на обладнання системи відеоспостереження в'їзду, 

виїзду та підвищувальної насосної станції по вулиці Киівська,17 у сумі 26500,00 грн. Доручити 
керуючій справами Ляшенко А.В. заключити договір з даного питання з ТОВ «Маккомсервіс . 
Доручити технічному керівнику Степанову В.Л. організувати виконання цих робіт.

2. Виділити з фонду розвитку кошти на обладнання системи відеоспостереження на 
технічних приміщеннях біля дитячого майданчика у сумі 14000,00 грн. Доручити керуючій справами 
Ляшенко А.В. заключити договір з даного питання з ТОВ «Маккомсервіс». Доручити технічному 
керівнику Степанову В.Л. організувати виконання цих робіт.

О


